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امام جمعه مرند:

حضور رئیس جمهور در مجلس نمایش اقتدار نظام بود

امام جمعه مرند حضور رئیس جمهور در صحن علنی مجلس را نمایش اقتدار نظام و نماد مردم سالاری دینی دانست.

امام جمعه مرند حضور رئیس جمهور در صحن علنی مجلس را نمایش اقتدار نظام و نماد مردم سالاری دینی دانست.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام علی نعمت زاده امام جمعه مرند، در خطبه های نماز جمعه این هفته مرند در
حسینیه امام خمینی(ره) با اشاره به وضعیت امروز جامعه ابراز داشت: امروز هر سخن و عملی که دشمن را خوشحال

کند، حرام است و باید از آن اجتناب کرد.

وی با اشاره به حضور رئیس جمهور در مجلس خاطرنشان کرد: این مساله نمایش اقتدار نظام بود و نماد مردم سالاری
دینی به نمایش گذاشته شد و نشان داد که هر کسی در هر پست و مقامی قرار دارد باید نسبت به عملکرد خود

پاسخگو باشد.

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده افزود: بسیاری از دشمنان در کمین خوابیده بودند تا از حواشی حضور رئیس
جمهور در مجلس به ضرر انقلاب اسلامی بهره ببرند.

امام جمعه مرند با بیان اینکه وحدت مسئولین در جهت حفظ مصالح و منافع ملی ضروری است، گفت: مجلس باید به
وظیفه نظارتی خود عمل کند و این نظارت، بر مردم ملموس باشد، نتیجه سوال نمایندگان مجلس از رئیس جمهور نیز باید

برای مردم اثرگذار باشد.

وی تاکید کرد: ترامپ مانند روسای جمهور گذشته آمریکا به قبر رفته و استخوان هایش پوسیده خواهد شد و سرنگونی
جمهوری اسلامی و حضور بیگانگان در ایران را نخواهد دید.

حجت الاسلام نعمت زاده همچنین با تقدیر از آغاز محاکمه علنی مفسدین اقتصادی عنوان کرد: متاسفانه در کشور ما
نظارت به اندازه کافی وجود ندارد و با مفسدین اقتصادی برخوردی نمی شود که با شروع محاکمه علنی مفسدین

اقتصادی، مردم امیدوارتر شدند.

امام جمعه مرند در بخش دیگری با گرامیداشت سالروز شهادت سردار وحید دستجردی خاطرنشان کرد: امروز نیروهای
مسلح ما در اوج آمادگی هستند و ایمان و اخلاص فرزندان غیور ایران مثال زدنی است.

ضرورت عمل به جذب حداکثری

امام جمعه مرند همچنین با اشاره به ولادت امام موسی کاظم(ع) خاطرنشان کرد: امام کاظم(ع) یکی از میوه های
شیرین غدیر است که باید تلاش کنیم سبک زندگی ایشان را در جامعه اسلامی عملی کنیم.

وی در خطبه اول نیز با گرامیداشت عید غدیر ابراز داشت: هر کسی ادعای پیروی ولایت علی(ع) را بکند، ولایی و
غدیری نیست، چرا که اساس و محور ولایت حقیقی، عمل به دستورات قرآن و سیره ائمه اطهار(ع) است.

حجت الاسلام والمسلمین نعمت زاده افزود: نمی توان ادعای ولایت علی(ع) را کرد اما در زندگی خود، به گونه دیگری
رفتار کرد، در جامعه شیعی باید محبت افزایش پیدا کند و آبروی کسی ریخته نشود.

امام جمعه مرند خاطرنشان کرد: عدالت با وجود حضرت علی(ع) شرافت پیدا کرد، امیرالمومنین جاذبه و دافعه داشت، ما
نیز باید جذب حداکثری و دفع حداقلی را سرلوحه خود قرار دهیم.
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